



Consumer and
Corporate Affairs Canada
Legal Metrology

Consommation
et Corporations Canada
Métrieologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

G-55-2

SEP 24 1984

NOTICE OF APPROVAL

MERCURY INSTRUMENTS INC. PRESSURE-VOLUME AND PRESSURE-VOLUME-TEMPERATURE RECORDERS, MODELS 840, 841, 1240 AND 1241

This approval supplements Notices of Approval G-55 and G-55-1.

Company: Mercury Instruments Inc.,
3940 Virginia Avenue
Cincinnati, Ohio
USA 45227

Manufacturer: Mercury Instruments Inc.
Cincinnati, Ohio, USA

Type of Device: Pressure-Volume,
Pressure-Volume-Temperature Recorders
with straight through mounting bracket.

Accessories: These devices can be used with approved and compatible accessories.

Description: Recorder models 840, 841, 1240 and 1241 are identical to recorder models 837, 838, 1237 and 1238 respectively, approved in Notices of Approval G-55 and G-55-1, except that they are supplied with a straight-through mounting bracket that does not have an index. These recorders are to be used in conjunction with BPI and BVI correctors. The following table is a comparison of equivalent models:

<u>CHART SIZE</u>	<u>RECORDED VARIABLES</u>
<u>Dimension du graphique</u>	<u>Variables enregistrées</u>

8"	Volume, Pressure/volume, pression
8"	Volume, Pressure, Temperature/ volume, pression, température
12"	Volume, Pressure/volume, pression
12"	Volume, Pressure, Temperature/ volume, pression, température

ENREGISTREURS DE PRESSION-VOLUME ET DE PRESSION-VOLUME-TEMPÉRATURE MERCURY INSTRUMENTS INC., MODÈLES 840, 841, 1240 ET 1241.

Le présent avis complète les avis d'approbation G-55 et G-55-1.

Société: Mercury Instruments Inc.
3940 Virginia Avenue
Cincinnati, Ohio
USA 45227

Fabricant: Mercury Instruments Inc.
Cincinnati, Ohio, USA

Appareil: Enregistreurs de pression-volume et de pression-volume-température à support de fixation direct.

Accessoires: Ces appareils peuvent être employés avec des accessoires compatibles et approuvés.

Description: Les enregistreurs de modèles 840, 841, 1240 et 1241 sont identiques à ceux de modèles 837, 838, 1237 et 1238, approuvés respectivement en vertu des avis G-55 et G-55-1, sauf qu'ils sont livrés avec un support de fixation direct, sans indicateur. Ces enregistreurs peuvent être employés avec des correcteurs BPI et BVI. Le tableau ci-dessous met en évidence les modèles équivalents.

<u>APPROVED MODELS</u>	<u>APPROVED MODELS</u>
<u>Modèles approuvés</u>	<u>Modèles approuvés</u>
<u>G-55 and/et G-55-1</u>	<u>G-55-2</u>

837	840
838	841
1237	1240
1238	1241

- 2 -

TERMS AND CONDITIONS:Manner of Use:

(i) Installation and use are permitted to those devices which have been duly verified and meet applicable requirements as may be delineated in the "Departmental Instructions for Inspection of Gas Meters and Auxiliary Devices".

(ii) All other provisions and stipulations contained in the Notices of Approval listed above remain in force.

Reference N°: G6635-M7-30

CONDITIONS D'APPROBATION:Utilisation:

(i) Seuls les appareils qui, après vérifications en bonne et due forme, répondent aux exigences applicables des Directives ministérielles sur l'inspection des compteurs de gaz et des appareils auxiliaires peuvent être installés et mis en service.

(ii) Toutes les autres dispositions des avis susmentionnés demeurent en vigueur.

N° de référence: G6635-M7-30

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

W.R. Virtue

SEP 24 1984